
 

 

Initiativärende till Kultur- och fritidsnämndens möte 230425 

avseende muralmålningar på fasader 

Många fasader i Gävle är grå och tråkiga. De skulle kunna prydas av härliga muralmålningar. För att 
detta skulle kunna bli möjligt utan att utgöra en stor kostnad, skulle det kunna göras i samarbete 
med konstskolan eller med gymnasieskolans estetiska linje. 

Vi vill därför att nämnden undersöker möjligheterna till detta.  

 

Irene Ferm, Vänsterpartiet 

 


